

GWC Group Strengthens Cold Chain Supply into Qatar Through Landmark Oman Frozen Bulk Vessel Operations

- One of Oman's first frozen bulk vessel operations demonstrates GWC Group's end-to-end cold chain capabilities.
- Successful first project delivery secures a larger second commission and long-term cold storage contract.
- Over 1,000 truckloads of frozen cargo handled, stored and distributed regionally, including Qatar.

Doha, Qatar – September 2026: Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC Group), one of the region's leading logistics groups providing cross-border and integrated logistics solutions, has completed one of the first frozen bulk vessel operations in the Sultanate of Oman extending its cold chain capabilities from vessel handling and temperature-controlled storage to cross-border distribution and creating an additional route for frozen cargo into Qatar.

Frozen goods entering Oman typically arrive in standard containers. Handling a full frozen bulk vessel required specialist cold chain expertise at every phase, from vessel offloading through temperature-controlled storage to onward distribution, maintaining uninterrupted temperature integrity from port to warehouse.

Delivery of the first operation secured GWC Group a second, larger commission: the largest frozen bulk vessel operation the Group has handled to date. The customer subsequently awarded GWC Group a long-

مجموعة «جي دبليو سي» تعزز منظومة سلاسل إمداد المنتجات المبردة إلى قطر عبر عمليات نوعية لمناولة البضائع السائبة المجمدة بحرًا في عُمان

- واحدة من أوائل عمليات مناولة البضائع السائبة المجمدة بحرًا في عُمان تبرز قدرات «جي دبليو سي» المتكاملة في إدارة سلاسل التبريد
- نجاح العملية الأولى يقود إلى تكليف أكبر وعقد طويل الأمد للتخزين المبرد
- مناولة وتخزين وتوزيع أكثر من 1000 حمولة شاحنة من البضائع المجمدة عبر أسواق المنطقة وقطر

سبتمبر 2026 / الدوحة / قطر: أعلنت شركة الخليج للمخازن ش.م.ق.ع «مجموعة جي دبليو سي»، إحدى المجموعات اللوجستية الرائدة في المنطقة في مجال الحلول اللوجستية المتكاملة، عن إنجاز إحدى أولى عمليات مناولة شحنات البضائع السائبة المجمدة بحرًا في سلطنة عُمان، بما يعكس قدرات المجموعة المتكاملة في إدارة سلاسل التبريد، بدءًا من مناولة السفن والتخزين ضمن درجات حرارة محكمة، وصولًا إلى التوزيع العابر للحدود، ويفتح مسارًا إضافيًا لنقل شحنات المنتجات المجمدة إلى دولة قطر.

وفي سوق يعتمد بشكل رئيسي على الحاويات التقليدية لاستيراد المنتجات المجمدة، جاءت هذه العملية بحجم ومتطلبات تشغيلية مختلفة، حيث أدارت مجموعة «جي دبليو سي» جميع مراحل سلسلة التبريد، من مناولة الشحنة وتفريغها من السفينة إلى تخزينها وتوزيعها، مع الحفاظ على درجات الحرارة المطلوبة وسلامة المنتجات طوال رحلة الشحنة من الميناء إلى المستودعات.

وبعد النجاح الذي حققته العملية الأولى، تولت مجموعة «جي دبليو سي» تنفيذ عملية ثانية أكبر حجمًا، لتسجل بذلك أكبر عملية من نوعها تنفذها المجموعة لمناولة البضائع السائبة المجمدة بحرًا حتى اليوم. كما توسع

term cold storage contract, expanding the relationship from vessel handling into ongoing storage and regional distribution.

The Group also began transporting frozen poultry products by road from Barka in Oman to Qatar and Kuwait, bringing combined volumes to more than 1,000 truckloads of frozen cargo handled, stored and distributed across GCC markets, including Qatar.

Matthew Kearns, GWC Group CEO, said: "This operation demonstrates what our regional network is designed to do. By connecting our capabilities in Oman with our established infrastructure in Qatar, we are creating additional routes for temperature-sensitive goods into the country whilst strengthening resilience across the wider supply chain. As we grow across the GCC, our operations are increasingly working as one network, connecting markets and strengthening the infrastructure behind regional cold chain flows."

The expansion of the Oman operation reflects the continued growth of GWC Group's regional platform and its role in connecting logistics infrastructure and capabilities across GCC markets. The net revenue contribution from the Group's international operations has tripled over the past two years as GWC Group continues to strengthen its presence across Qatar, Saudi Arabia, the UAE, Oman and Bahrain.

Haitham Al Rawahi, General Manager of GWC Oman operations, said: "Frozen bulk vessel handling demands strict, uninterrupted temperature control from port offloading through storage and cross-border transportation. Our teams in Oman delivered this complex operation without compromise, supported by GWC Group's specialised assets and technical expertise."

GWC Group's cross-border cold chain capabilities are supported by an extensive logistics network across the GCC and a global freight network spanning more than

نطاق الخدمات المقدمة للعميل ليشمل عقدًا طويل الأجل للتخزين المبرد، إلى جانب خدمات المناولة والتوزيع الإقليمي. وامتدت عمليات المجموعة كذلك إلى النقل البري للمنتجات المجمدة، حيث بدأت بنقل منتجات الدواجن من بركاء في سلطنة عُمان إلى قطر والكويت. ومع توسع هذه العمليات، تجاوز إجمالي حجم البضائع المجمدة التي تولت المجموعة مناولتها وتخزينها وتوزيعها عبر أسواق دول مجلس التعاون الخليجي ما يعادل حمولة 1000 شاحنة، بما في ذلك الشحنات الموجهة إلى السوق القطري.

وقال ماثيو كيرنز، الرئيس التنفيذي لمجموعة «جي دبليو سي»: «تجسد هذه العملية القيمة الحقيقية لشبكتنا الإقليمية المتكاملة، فمن خلال ربط قدراتنا التشغيلية في سلطنة عُمان ببنييتنا التحتية الراسخة في قطر، نعمل على توفير مسارات إضافية لنقل المنتجات التي تتطلب درجات حرارة محددة إلى السوق القطري، بما يعزز مرونة سلاسل الإمداد وقدرتها على الاستجابة للمتغيرات. ومع استمرار توسعنا في دول مجلس التعاون الخليجي، تتكامل عملياتنا بشكل متزايد ضمن شبكة واحدة تربط بين الأسواق، وتدعم البنية التحتية اللازمة لحركة سلاسل التبريد على مستوى المنطقة»

ويشكل توسع عمليات المجموعة في سلطنة عمان امتدادًا للنمو المتواصل لأعمال جي دبليو سي في المنطقة، ودورها في تكامل البنية التحتية والقدرات اللوجستية بين مختلف أسواق دول مجلس التعاون الخليجي. وقد انعكس هذا التوسع على نمو أعمال المجموعة الدولية، حيث ارتفعت مساهمتها في صافي الإيرادات إلى ثلاثة أضعاف خلال العامين الماضيين، بالتزامن مع مواصلة «جي دبليو سي» تعزيز حضورها في قطر والمملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة وسلطنة عُمان ومملكة البحرين.

وقال هيثم الرواحي، المدير العام لعمليات «جي دبليو سي» في سلطنة عُمان: «تتطلب مناولة شحنات البضائع السائبة المجمدة بحدّة عالية في التحكم بدرجات الحرارة طوال مراحل العملية، من تفريغ الشحنات في الميناء وتخزينها إلى نقلها عبر الحدود. وقد نجحت فرقنا في سلطنة عُمان في إدارة هذه العملية المعقدة بكفاءة عالية، بالاستفادة من الإمكانيات التشغيلية المتخصصة والخبرات الفنية للمجموعة».

وتستند خدمات مجموعة «جي دبليو سي» في مجال سلاسل التبريد والنقل الدولي إلى شبكة عالمية تمتد إلى أكثر من 120 دولة عبر ما يزيد على 550

120 countries through over 550 partners worldwide. The Group operates more than four million square meters of logistics infrastructure, supported by over 1,600 specialized vehicles and 20 strategic locations across the GCC, moving more than two million tonnes of freight annually.

— Ends —

About GWC Group

Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC Group) is Qatar's number one logistics and supply chain solutions provider and a trusted industry leader across the GCC. Since its establishment in 2004, the Group has built a reputation for operational excellence, innovation, sustainability, and reliability. With a comprehensive regional network spanning more than 120 countries through over 550 partners worldwide, 20 strategic locations across the GCC, and the movement of more than two million tonnes annually, GWC Group delivers technology-driven solutions covering warehousing, distribution, freight forwarding, transportation, and specialized logistics. GWC Group empowers businesses of all sizes, from entrepreneurs and SMEs to global multinationals, enabling seamless operations and sustainable growth. Notably, the Group was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™, showcasing its world-class capabilities on the global stage.

Our Social Media handle is @gwclogistics



Get in touch:

For media related inquiries, please contact us by email at media@gwclogistics.com

شرياً لخدمات الشحن حول العالم. وتشغل المجموعة أكثر من أربعة ملايين متر مربع من البنية التحتية اللوجستية، مدعومةً بأسطول يضم أكثر من 1600 مركبة متخصصة، إلى جانب شبكة تضم 20 موقعاً استراتيجياً في دول مجلس التعاون الخليجي، مع مناولة ونقل أكثر من مليوني طن من البضائع سنوياً.

- انتهى -

نبذة عن شركة الخليج للمخازن

شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (مجموعة "جي دبليو سي") هي المزود الرائد للحلول اللوجستية وحلول شبكات الإمداد في دولة قطر، وهي إحدى المجموعات الرائدة في القطاع في دول مجلس التعاون الخليجي. ومنذ تأسيسها في عام 2004، اكتسبت المجموعة سمعة استثنائية في مجال التميز التشغيلي والابتكار والاستدامة والموثوقية. وبفضل شبكتها الإقليمية الشاملة ومنشأتها المتقدمة، تقدم مجموعة "جي دبليو سي" حلولاً منقطعة النظير قائمة على التقنية تشمل التخزين والتوزيع وخدمات الشحن والنقل والخدمات اللوجستية المتخصصة. وتعمل المجموعة على تمكين الشركات باختلاف أحجامها، من رواد الأعمال والشركات الصغيرة والمتوسطة إلى الشركات العالمية متعددة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو المستدام. ومن الجدير بالذكر أن مجموعة "جي دبليو سي" كانت أول داعم إقليمي والمزود اللوجستي الرسمي لبطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™، ما مكّنها من إثبات قدراتها فائقة التطور على المسرح الدولي.

للتواصل معنا عبر وسائل التواصل الاجتماعي @gwclogistics



اتصل بنا:

للاستفسارات الإعلامية، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني media@gwclogistics.com